5/11/2025 Combined Service—Pastor Rob The Mother's Day Proverbs 31:28-31

5/11/2025 Announcements

1. We welcome everyone to our Church Gathering, and especially new visitors.

Please use our online welcome form (QR Code) to fill in your information and prayer requests, OR just speak with one of our church leaders. Then drop by the Welcome Room after service to pick up a newcomer gift bag and get connected.



- 2. Today is Mother's Day, and our Children and Youth's choirs will be presenting special songs. The church has also prepared roses to honor and thank all the mothers among us. Please note that lunch will not be provided today, so kindly make your own arrangements. Happy Mother's Day to all moms—may the Lord bless you rich-
- 3. Interested in learning more about how to serve the refugee families in North Carolina? We will be having an informational session on Wed, May 21 to learn best practices for helping and serving our refugee neighbors from our partners at the nonprofit Refugee Hope Partners. On Sat, June 14th, we will host a career boot camp for refugees that will consist of resume help and mock interviews. Please reach out to Jessica Ting (jessicagting@gmail.com) if you're interested in volunteering. More details to follow.
- 4. With gratitude and heartfelt sadness, we announce that Minister Joshua Tsang has submitted his resignation and will officially step down on May 31, 2025. We sincerely thank him for his faithful service during the past few months and support his decision to focus on caring for his family during this season. Please remember Minister Joshua and his family in your prayers, asking the Lord to guide and bless them in the days ahead.
- 5. There will be no Women's Bridge due to Mother's Day weekend. Save the Date: Men's Bridge May 24. Questions? Men's Bridge, Emory Chao (emorychao@fastmail.com) or Women's Bridge, Irene Chao (irenechao@fastmail.fm).
- **6.Save the Date: Memorial Day Picnic.** Join us for food, fellowship, and fun at our annual Memorial Day Picnic! Monday, May 26th 3-8 PM at North Cary Park. Bring a dish to share. Sign up: https://tinvurl.com/RCCCPicnic
- 7. The Brews10 Midweek group (Hebrews 10:24-25) meets every Tuesday from 7pm to 9pm in the Building B 5-Flex for snacks, fellowship, and discussion regarding the past Sunday's sermon. Bring your own dinner, or feel free to come just for snacks. For questions, please reach out to Victor Chen at victor.c.7799@gmail.com
- 8. SS Class: Rooted class leans toward deepening our understanding of and trust in Scripture, and application to our lives today. The class is studying Mark from 9:30-10:45 am in Room A122. Questions? Contact Emory Chao (emorychao@fastmail.com).
- 9. SS Class: Flourishing is an adult class with deeper, philosophical level theology. This class is advanced, even academic level studies that dig deep into intertextual studies and implicational theology. The class is studying Genesis from 9:30-10:45 am in the Library, Room 111. Questions? Contact Rob Stansberry (robthestans@gmail.com).
- 10. SS Class: Are you new to your faith or interested in finding out what Christianity is all about? New Life is designed for "seekers" and new believers and will walk through the most basic Gospel truth. Please reach out to Anne Johnson if you are interested.
- 11. To ensure the safety of all brothers and sisters, we kindly request everyone to reduce their speed to below 10 miles per hour when entering the church premises. Additionally, when walking from the parking lot to the church building, please remain alert to any oncoming vehicles and exercise caution to ensure your safety.
- 12. The church started the ESL (English as a Second Language) and MSL (Mandarin as a Second Language) classes. Interested students and teachers, please contact Rachel Yan at yanrachel393@gmail.com.

Youth Announcements

- 1. Friday Youth Group Join us for Youth Group on this Friday, May 16, at 7:30 p.m. Uncle Ed will be sharing Part 2 of his message, "This is The Day.
- 2. M-Fuge Youth Mission Trip Training—We will not have training today because of Mother's Day. We will meet again on next Sunday, May 18, at
- 3. Senior Banquet and Grad Celebration Everyone is invited to join us for our Grad Celebration on Saturday, June 7 from 6:00-8:30 p.m. We will have a catered meal. Tickets are now available. \$15 for regular ticket. \$5 for Grad Family Members, and free for Grads. Cash, check, and Venmo accepted. Dress is semi-formal/formal. Please contact Charis Choy or one of the Grad Celebration Team members if you want to buy a ticket or help with the serving team.
- 4. Youth VBS Co-Workers Needed -Our VBS will be from July 14-18 (9:00 a.m.-5:00 p.m. daily). If you would like to serve on this year's VBS Co-Worker Team, sign up with Pastor Jerry.
- 5. Wednesday Youth Prayer Join us for Prayer on this Wednesday, May 14, from 7:00-7:40 p.m. through Zoom.
- 6. Youth Sunday School Join us in person for Youth Sunday School every Sunday, from 9:30-10:45 a.m. for worship, prayer, and Bible study.
- 7. Youth Sunday School Teachers, Friday Youth Counselors, and Disciple-Makers Needed - If you feel called to be a Youth Sunday School Teacher, a Friday Youth Counselor, or a Disciple-Maker for our Youth, please contact Pastor Jerry or our Youth Deacon, Ed Lam, for further info on how you can get involved.

Children Info. (Nursery – 5th Grade)

- 1. The children's department provides in-person Sunday classes from **Pre**school to Grade 5. Looking forward to seeing your children. The location is in the old building, and the courses are as follows: In-Person Children's Sunday School: 9:30-10:45am In-Person Children's Sunday Worship: 11:15am - 12:30pm AWANA class Friday 7:30 pm-9:30pm
- 2. Registration for Awana 2024-2025 is now open. Please email chidren@raleighccc.onmicrosoft.com or mikeianliu@gmail.com if you have any questions or concerns.
- 3. The 2025 VBS Magnified will be held on 7/14-18 from 9 am - 5 pm. Registration is now open (please use the QR code to access the registration form). You may drop off the registration form and payment at the church office during weekdays (M-F 8:30-11) or give it to Children Ministry Director Mike Liu on Sundays.



UPCOMING SERVICE

5/18 **Pastor Rob**

5/11/2025 三堂聯合聚會 Rob 牧師 證道題目

母親節 箴言 31:28-31

5/11/2025 報告

1. 我們歡迎所有參加聚會的人,請第一次來的人使用我們線上表格填寫您的資料和需要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。 鏈接如下 https://www.raleighccc.org/main/contact-us/



- 2.今天是母親節,兒童和青少年詩班會有特別獻詩。教會也準備了玫瑰花,向 在座的每一位母親表達感謝與敬意。另外提醒大家,今天中午沒有供應午 餐,請大家自行安排。祝所有的母親們母親節快樂,願主賜福滿滿!
- 3.5/30-6/1 賴若瀚牧師 培靈研經講座. 主題:天國與使命人生
- 5/30 禮拜五 7:30pm 聠合小組聚會。主題:建立讀經的趣味性。地點:二樓 青少年教室。
- 5/31: 禮拜六兩堂·早上第一堂(10:00am)·聚餐: 12:00am·第二堂:下午 (1pm)。地點:大堂
- 6/1 : 主日講道 (9:30am), 聯合主日學 10:15-12:30(地點: 粵語堂)。
- 4. 我們懷著感恩與不捨的心情通知大家,**曾文輝傳道已遞交辭呈,並將於** 2025 年 5 月 31 日正式離任。我們衷心感謝他在過去幾個月中對教會的忠心 服事,也支持他專注照顧家庭的決定。請弟兄姊妹為曾傳道和他的家人代 禱,求主在他們未來的道路上引導和賜福。
- 5. 為確保所有弟兄姐妹的生命安全,敬請各位在進入教會範圍時,務必將車速 降至**每小時十英里以下**。同時,從停車場步行前往教堂時,亦請留意車道上 的來車,務必提高警覺,確保安全。
- 6. **NCSU 校園團契每周五的聚會**·需要弟兄姐妹們的支持·提供飯食。請有負擔的人·至教會網頁的 Resource/Activity Registration 。
- 7. ESL (English as a Second Language) / MSL (Mandarin as a Second Language) 有 興趣的學生,請聯繫 Rachel Yan —yanrachel393@gmail.com
- 8. **匹克球(Pickleball)事工已於** 2025 年 1 月開始。時間/地點: 星期六上午 7:30-10:00, A 樓外的停車場;歡迎會友和未信主朋友參加。詳情請聯絡 Calvin Chang 弟兄: calvintchang@gmail.com

請為下週主日講員代禱			
日期	國語	粵語	英語
5/18/2025	焦峰傳道	丁少文傳道	Rob 牧師

青少年事工報告

- 1. **週五青少年團契** 歡迎參加我們於 5 月 16 日星期五晚上 7:30 的青少年 團契。Ed 叔叔會分享"This is the Day"的第二部分。
- 2.**M-Fuge 青少年宣教旅行培訓**—因為母親節,我們今天沒有培訓。我們下一次的培訓是 5/18 1:00 pm。
- 3. 高中生畢業慶典— 邀請大家參加我們於 6 月 7 日星期六下午 6:00-8:30 舉行的高中生畢業慶典。 我們將提供餐點。門票現已發售。 普通票 \$15 · 畢業生家庭成員 \$5 · 畢業生免費。 接受現金、支票和 Venmo。 著裝是半正式/正式的。 如果您想購買門票或幫忙,請聯繫 Charis Choy 或 Grad Celebration Team 的其中任何一位成員。
- 4. **VBS 青少年同工報名** 我們的 VBS 將於 7 月 14 日至 18 日每天上午 9:00 至下午 5:00。如果您想在今年的 VBS Co-Worker 團隊中服事。請 向 Jerry 牧師報名。
- 5. **週三青少年禱告會** 歡迎參加 5/14 週三 7:00 –7:40PM 經由 Zoom 舉行的青少年禱告會。
- 6.**青少年主日學**-歡迎參加每個週日上午 9:30-10:45 青少年主日學·我們一起敬拜、祈禱和查經。
- 7. **青少年事工需要主日學老師、週五輔導員和負責門徒訓練的人**—如果你有感動擔任青少年主日學老師、週五青少年輔導員和負責門徒訓練的人,請與 Jerry 牧師或 Ed Lam 聯繫。

兒童事工報告

1. 兒童部提供實體 Preschool **到 5 年級的主日課程**。線上教學停止。期待 您的孩子參加。

地點在舊堂,課程如下:

實體兒童主日學: 9:30-10:45am

實體兒童主日崇拜: 11:15am - 12:30pm

周五 7:30-9:30 pm 有 AWANA

- 2. **2024-2025 年 Awana 報名現已開放**。如果您有任何問題或疑慮,請發送電子郵件至 children@raleighccc.onmicrosoft.com 或mikeianliu@gmail.com。
- 3. **2025 年 VBS-Magnified 訂於 7/14-18** 9:00 AM 5:00PM 舉行。現已 開放報名(請使用二維碼存取註冊表)。

周間 (周一至周五)早上 8:30-11:00 您可以將報名表和支票 交到教會辦公室‧或於主日交給兒童事工主任 Mike Liu。

